
 

Zápis z II. zasedání školské rady ze dne 1. 11. 2012 
 
 
Přítomni:                                                     
Mgr. Marie Fojtíková                                
Mgr. Zuzana Šatková  
Mgr. Eliška Křižková                               
Mgr. Gabriela Lysáková 
Mgr. Tomáš Naňák 
Paní Jitka Ptáčková 
Paní Jana Pastierčinová 
Ing. Josef Fritschka 
 
Omluveni: 
Paní Pavla Charvátová 
 
Program: 

I. Zahájení druhého zasedání školské rady 
II.  Ustanovení zapisovatele zápisu a 2 ověřovatelů zápisu 
III.  Projednání a schválení Školního řádu Základní školy Brumov-Bylnice, Školního 

vzdělávacího programu pro základní vzdělávání ZŠ B-B, Provozního řádu a Výroční 
zprávy o činnosti školy za školní rok 2011/12. 

IV.  Vyjádření k podnětům z minulého jednání školské rady 
V. Nové podněty a návrhy 
VI.  Závěr 

……………………………………………………………………………………………………… 
I. Paní ředitelka seznámila členy školské rady s dokumenty školy předloženými školské radě   
   k projednání a schválení. 
 
II. Zapisovatel Zuzana Šatková, ověřovatelé zápisu Mgr. Eliška Křižková, paní Jana Pastierčinová. 
  
III. Školská rada projednala a schválila Školní řád Základní školy Brumov-Bylnice, Školní     
      vzdělávací program pro základní vzdělávání ZŠ B-B, Provozní řád a Výroční 
      zprávu o činnosti školy za školní rok 2011/12. 
 
IV.  
1. Autobusové spoje: 
    bod a) – od 1. 9. 2012 byla zřízena autobusová linka č. 520 595  17 Valašské Klobouky –    
    Brumov-Bylnice, sídliště (7:30 h - 7:45 h) tak, aby autobus zajížděl na sídliště Rozkvět,  
    bod b) posunout spoj č. 820 595  27 Brumov-Bylnice, sídliště – Sidonie, Kopanice (14:43 h –   
    15:10 h) o 17 minut – odjezd autobusu ze zastávky Brumov-Bylnice, sídliště by byl v 15:00 hodin   
     – tomuto požadavku nebylo vyhověno. 
 
2. Renovace nebo výměna stávajícího (nevyhovujícího) ozvučení kulturního domu: 
    Dne 2. 11. 2012 bude probíhat schůzka zřizovatele ohledně schválení finanční částky pro   
    zakoupení komponentů důležitých pro zkvalitnění ozvučovacího zařízení. 
    Žádáme zřizovatele o průběžné informování plnění požadavku ze strany školské rady. 
 
V. Školská rada byla seznámena s projektem “Seznam se bezpečně” zaměřeným na 
     kyberšikanu, s nímž bude škola seznamovat žáky v rámci výuky Informatiky. Je možné   



     poskytnout zájemcům ze strany rodičů setkání, v rámci kterého může být  promítnuto a   
     komentováno DVD. 
 
     Kladně hodnotíme zlepšení kvality sortimentu ve školním bufetu po změně jeho   
     provozovatele. 
  
VI. Další zasedání školské rady bylo stanoveno na duben 2013.    
 
 
 
 
 
Zapsala:  Zuzana Šatková                      Ověřovatelé: Mgr. Eliška Křižková, paní Jana Pastierčinová 
 
 
V Brumově-Bylnici 1. 11. 2012 


